
 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 
Utval: Arbeidsmiljøutvalet 

Stad: Herøy rådhus, Formannskapssalen 

Dato: 15.05.2018 

Tid: 10:00 – 12:00 
 
 
Medlemer som møtte: 
Camilla Storøy Medlem KRF 
Johnny Hundsnes Medlem AP 
Olaus-Jon Kopperstad Leder  
Olaug Andreassen Medlem  
Eli Karin Kvalsund Medlem  
Marina Hoff Myking Medlem  
 
 
Forfall: 
Arnulf Goksøyr NESTL H 
Oddbjørn Vinjevoll MEDL  
   
   
   
   
   
   
 
 
Andre: 
Anja Dahl, Stamina 
Jan Vidar Dammen-Hjelmeseth, sekretær 
 
Camilla Storøy kom til møtet kl. 10:15.  
 
Til å skrive under protokollen saman med leiaren vart desse valde: 
Eli Kvalsund og Johnny Hundsnes 
 
Neste møte i AMU vert 11.06.2018 kl. 14:00 
 
 
 

underskrifter 
 
Eli Kvalsund                                            Olaus-Jon Kopperstad                                Johnny Hundsnes 



 
 
 
 
SAKLISTE: 
 
Saksnr Innhold 
PS 14/18 Godkjenning av innkalling og sakliste 
PS 15/18 Protokoll frå førre møte. 
PS 16/18 Innsparingstiltak 
PS 17/18 Årsrapport 2017 
 
 



 

PS 14/18 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKLISTE 

Møtebehandling: 
Ingen hadde merknader til innkalling og sakliste 
 
 
 

PS 15/18 PROTOKOLL FRÅ FØRRE MØTE. 

Møtebehandling: 
Protokoll frå førre møte låg føre. 

PS 16/18 INNSPARINGSTILTAK 

 

F-sak 78/18.   Innsparingstiltak 

Samrøystes tilråding i AMU – 15.05.2018 

AMU tek saka til vitende og presiserer at det ikkje vert vedteke kutt som 
vil kome i strid med gjeldande lover og forskrifter 
 
 
 
 

PS 17/18 ÅRSRAPPORT 2017 

Møtebehandling: 

Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Tilråding i Arbeidsmiljøutvalet - 15.05.2018  
 

1. Årsrapporten for 2017 vert teken til vitende. 
2. Kommunestyret viser til handlingsregelen om at netto driftsresultat skal vere minimum 

1,75 % av netto driftsinntekter innan 2020 og at driftsfondet skal vere på 10 % av netto 
driftsinntekter innan 2020, og at dette vert lagt til grunn som føring for vidare arbeid med 
budsjett og økonomiplan. 

3. Kommunestyret legg vidare til grunn at netto lånegjeld ikkje kan auke vesentleg i 
økonomiplanperioden. 

4. Kommunestyret ber rådmannen utgreie til budsjettseminaret 12.06.18 korleis 
kommunen kan levere tenester til innbyggarane med stadig større kvalitet og effektivitet. 



5. Kommunestyret ber vidare rådmannen om å legge fram ein rehabiliteringsplan for 
Bergsøy skule Borga, YHU og omsorgssenteret på Eggesbønes til budsjettseminaret 
12.06.18. 

6. Kommunestyret ber også om at rådmannen på budsjettseminaret legg fram ein plan for 
anleggsprosjekt for komande økonomiplanperiode. 

 
 

MØTET SLUTT!


